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مهاجم فصل گذشته پرسپولیس بعد از حضور در پرتغال قرارداد خود را به شکل 
رسمی با ماریتیمو به امضا رساند. علی علیپور که سابقه آقای گلی در فوتبال ایران 
را دارد و در چند سال اخیر نیز به عنوان گلزن برتر باشگاه پرسپولیس شناخته 
می شد، در نهایت راهی پرتغال شد و دوشنبه شب نیز قرارداد رسمی خود با 
ماریتیمو را به امضا رساند. ماریتیمو در حال حاضر امیر عابدزاده را نیز به عنوان 
گلر در اختیار دارد و علیپور دومین بازیکن ایرانی این تیم محسوب خواهد شد.
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آقای معصومیان
ساعت:

 

علی کریمی
ستاره خط میانی استقلال 
به دنبال بازی در ترکیه 
است. علی کریمی باوجود 
اینکه چند پیشنهاد جذاب 
از لیگ ستارگان قطر دارد، 
به دنبال رفتن به ترکیه است. 
گفته می شود گالاتاسرای، 
باشاک شهیر و ترابوزان اسپور 
پیشنهادهایی را برای کریمی 
فرستاده اند.

لروی سانه
وینگر جوان مونیخی ها بازی 
حساس این هفته تیمش 
مقابل دورتموند را از دست 
داد. لروی سانه که از ناحیه 
زانو مصدوم شده است، به 
احتمال فراوان تا یک ماه 
آینده قادر به همراهی تیمش 
در بازی های بوندس لیگا 
نیست.

فن بومل
کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال 
هلند گزینه سرمربیگری تیم 
فوتبال شالکه است. مارکو 
فن بومل  ۴۳ساله به خاطر 
سال ها حضور در بوندس لیگا، 
شرایط و فضای کار را به خوبی 
می شناسد. مانوئل بائوم، 
سرمربی اسبق آگسبورگ، 
نیز مورد توجه آبی های 
گلزن کرشن است.

شاهین طبع
کمیته فنی فدراسیون 
بسکتبال بر روی انتخاب 
مهران شاهین طبع به عنوان 
سرمربی تیم  ملی بسکتبال 
ایران در بازی های المپیک به 
جمع بندی رسید. قرار است 
حکم  سرمربیگری مهران 
شاهین طبع  در روزهای آینده 
توسط فدراسیون بسکتبال 
کشورمان صادر شود.

حسینی
به نظر می رسد حسین 
حسینی برای فصل بعد با 
تیم فولاد خوزستان توافق 
کرده است. شنیده ها حاکی 
از آن است که دروازه بان 
استقلال بعد از اتفاقاتی 
که در راه بازگشت از قطر 
برایش به وجود آمده است، 
ترجیح می  دهد با این تیم 
خداحافظی کند.

بیرانوند
گلر تیم فوتبال آنتورپ در 
آخرین تمرین این تیم با 
مصدومیت مواجه شد و 
امروز برای مشخص شدن 
 MRI ،میزان آسیب دیدگی
خواهد داد. آسیب دیدگی 
علیرضا بیرانوند از ناحیه 
همسترینگ است و احتمالا 
او را برای یک ماه از تمرینات 
دور کند.

آزمون
مهاجم ایرانی زنیت برای بازی 
حساس با اسپارتاک مسکو 
آماده بازی می شود. آزمون 
بعد از مصدومیت شدید در 
بازی با اوفا دوباره به تمرینات 
زنیت برگشته و پا به توپ شده 
است. به نظر می رسد این 
بازیکن می تواند در بازی با 
اسپارتاک بازی کند.

خدیرا
هافبک آلمانی یوونتوس 
پیشنهاد جدید این باشگاه برای 
فسخ قراردادش را نپذیرفت. 
قرارداد خدیرا تا سال ۲۰۲۱ اعتبار 
دارد؛ ولی یوونتوس می خواهد 
با کسب رضایتش قراردادش 
را فسخ کند، اما هافبک آلمانی 
فقط در صورت دریافت حقوق 
یک سال باقی مانده اش حاضر 
به فسخ است.
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زیدان: 

از ترکیب بازیکنانم 
راضی هستم

چند  ی  برگزار با  امروز  از  لالیگا  چهارم  هفته 
ی های  مسابقه آغاز می شود که در یکی از باز
میزبان  گو برنابئو  سانتیا در  رئال مادرید  مهم، 
ی  رئال وایادولید است. کهکشانی ها تنها ۲ باز
ی و یک تساوی  انجام داده اند و به یک پیروز
رسیده اند. آن ها در مقام ششم جدول قرار گرفته اند 
و وایادولید با ۳ بازی و ۲ امتیاز در رده شانزدهم 
جای دارد.  زیدان در نشست خبری پیش از بازی 
مقابل رئال وایادولید گفت: ما به عزم راسخی که 
فصل پیش داشتیم، نیازمندیم. فردا بازی دشواری 
مقابل حریفی سخت داریم. باید بتوانیم تا آخرین 
لحظه در بازی تمرکز خودمان را حفظ کنیم. وی 

درباره آینده یوویچ گفت: هر اتفاقی ممکن 
است رخ بدهد. در حال حاضر ما به دیدار سخت 
فردا فکر می کنیم. زیدان گفت: تمام بازیکنان 
رئال مادرید برای ما مهم هستند. چه می خواهد 
یوویچ باشد چه مایورال، اصلا فرقی ندارد. ما باید 
صبر کنیم تا ببینیم تا انتهای پنجره نقل و انتقالاتی 
چه اتفاقی رخ می دهد. طبق اخبار منتشر شده به 
نظر می رسد زیدان می خواهد مایورال را حفظ کند 
و یوویچ را قرضی به تیمی دیگر بفرستد. زیدان 
درباره وینیسیوس و رودریگو گفت: اینکه شما 
می پرسید آن ها چرا آن قدر کم بازی می کنند، مرا 
به خنده می اندازد. این باشگاه، رئال مادرید است. 

برخی زیاد بازی می کنند و برخی کم و چیزی قرار 
نیست عوض شد. همه ما برد را می خواهیم و برای 
پیروزی می جنگیم. در این راه برخی بازیکنان کمتر 
بازی می کنند و برخی هم بسته به شرایط تیم و 
موقعیت های مختلف بازی، امکان دارد به نظر شما 
بیشتر بازی کنند. چیزی که برای من مهم است، 
موفقیت باشگاه است نه کم  و زیاد بازی کردن یک 
بازیکن. زیدان درباره آمادگی هازارد گفت: او به 
سطح خوبی رسیده و تقریبا آماده است؛ اما زیاد 
با ما تمرین نکرده است و باید ببینیم در آینده چه 
اتفاقی رخ می دهد. وی درباره حرفه ای نبودن 
ادن هازارد اظهار کرد: خیر، اصلا این طور نیست 

و من این گونه فکر نمی کنم. او می خواهد بازی 
کند و حقیقت این است که با مصدومیت بزرگی 
کنون به نظر می رسد مشکلش  روبه رو ست؛ اما ا
تا حدودی برطرف شده و حالش خوب است. ما 
نمی خواهیم دوباره برای هازارد مصدومیتی ایجاد 
شود و به همین علت محتاطانه برخورد می کنیم. 
ما می خواهیم به هازارد کمک کنیم. سرمربی 
رئال مادرید گفت: من از ترکیب بازیکنانم راضی 
هستم و اضافه شدن بازیکنی به این ترکیب اصلا 
مورد  رضایت من نیست. من هم اکنون درگیر این 
ی دهم؛ بنابراین  هستم که به چه بازیکنانی باز

بهترین ترکیب ممکن را در رئال دارم.

«تباس» كهكشانى جديد لاليگا!
درآمد رئیس سازمان لیگ اسپانیا، نزدیک به درآمد مسی است

شاید بگویید بعد از جدایی نیمار و رونالدو 
از لالیگا، فوتبال اسپانیا از لحاظ دریافتی 
تنها یک کهکشانی یعنی لیونل مسی  دارد؛ 
اما این طور نیست.  پس از خروج نیمار و 
کریستیانو رونالدو از لالیگا و در حالی که 
لیونل مسی هم چیزی تا جدایی فاصله 
نداشت، می توان گفت فوتبال اسپانیا تنها 
یک فوق  ستاره دارد؛ اما به لیونل مسی باید خاویر 
تباس، رئیس سازمان لالیگا، را نیز اضافه کرد. بله، او 
هم حالا یک کهکشانی در فوتبال اسپانیا محسوب 

می شود.
۲۰۱۹ و در مجموع  رئیس لالیگا در فصل ۲۰-
او  کرد.  دریافت  دستمزد  یورو  ۳٫۴۶میلیون 

سال ۲۰۱۳ جانشین خوزه لوئیس آستیاساران شد، 
در حالی  که دستمزد او برای سال اول، ۳۴۸هزار یورو 
در نظر گرفته شده بود؛ ۷هزار یورو کمتر از رئیس 
قبلی. دستمزدی در سطح یک بازیکن بسیار معمولی 
در فوتبال اسپانیا؛ اما پس از گذشت ۷ سال، او حالا 

دستمزدی بسیار بالاتر دریافت می کند.
دریافتی رئیس ۵۸ساله لالیگا نسبت به سال ۲۰۱۳ 
طبق گزارش " Economía Digital" ده  برابر 
شده است. به این دریافتی احتمالا مبلغی را که 
به عنوان مشاوره از باشگاه دسته دومی فوئن لابرادا 
دریافت می کند نیز باید اضافه کرد ؛ باشگاهی که 
چندی پیش ادعا شد از ناحیه خاویر تباس ذی نفع 
بوده و به همین دلیل پرونده ای برای تباس تشکیل 

شده است.
ابتدای سال ۲۰۱۸ بود که باشگاه  های اسپانیایی 
پذیرفتند که دستمزد سالانه تباس به ۱٫۲میلیون 
یورو به علاوه ۲۵۰هزار یورو پاداش افزایش پیدا کند. 
تباس پیش از آن ادعایی مطرح کرده بود که از وی 
خواسته شده تا رئیس سری آ ایتالیا شود؛ ادعایی که 
هرگز مدرکی برایش ارائه نکرد، ولی همان کافی بود 

تا باشگاه ها راضی به افزایش دستمزد او شوند.
تباس وعده داده بود که اگر بماند، حق پخش 
تلویزیونی را به سود باشگاه ها چند برابر خواهد کرد. 
او اما به توافقی برای حق پخش تلویزیونی تقریبا 
مشابه با سال ۲۰۱۵ دست یافت و باشگاه ها از این 
ناحیه تنها ۱۰درصد افزایش درآمد پیدا کردند؛ 
در حالی که میزان افزایش درآمد باشگاه های انگلیسی 

از این ناحیه چند برابر شد.
پس از آن باشگاه ها قبول کردند که دستمزد تباس 
به ۳٫۴۶میلیون یورو افزایش پیدا کند. در دوران 
قرنطینه و شیوع کرونا و در حالی که باشگاه ها از 
دستمزد بازیکنانشان کاستند و این روند ادامه نیز 

دارد، دستمزد ثابت تباس به ۲٫۱۱میلیون یورو 
افزایش یافت و ۱٫۳۶میلیون یورو نیز به عنوان 

پاداش دریافت کرد.
برای درک بهتر این موضوع که چرا تباس حتی 
نسبت به مسی کهکشانی تر دستمزد دریافت 

می کند، بهتر است به یک مقایسه بپردازیم.
لیونل مسی سال ۲۰۱۳ رقم ۱۲میلیون یورو خالص 
از بارسلونا دستمزد می گرفت و در سال ۲۰۲۰ 
این رقم به ۵۰میلیون یورو  افزایش یافته است. 
به عبارتی دستمزد مسی چهاربرابر شده؛ ولی 
دستمزد خاویر تباس در همین مدت ده برابر رشد 

داشته است!
رئیس سازمان لالیگا حالا بعد از مسی دومین 
شخصیت پردرآمد لالیگا محسوب می شود. جالب 
اینکه ماندگار شدن فوق ستاره آرژانتینی در بارسلونا 
هم باعث بالا رفتن دستمزد تباس شد. خروج مسی 
از لالیگا باعث افت خرید بازی های این لیگ می شد، 
اما آقای رئیس با همکاری زیرکانه با بارتومئو، موفق 
شدند فوق ستاره آرژانتینی را در این لیگ نگهدارند.
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روزنامـه های
جــــــهان

روزنامه تایمز
TIMES
فرار به سوی پیروزیِ مانه

گل سادیو مانه شروعی برای 
بازگشت لیورپول مقابل آرسنال 
بود. شاگردان کلوپ به سومین 
بردشان در این فصل رسیدند.

روزنامه توتو
TUTTO
مثل رونالدو باشید

کریستیانو رونالدو با وجود 
نمایش نه چندان خوب 
یوونتوس مقابل رم از آندره آ 
پیرلو و برنامه هایش دفاع کرد.

روزنامه مارکا
MARCA
به چالش کشیدن

فدریکو والورده آماده است در 
این فصل هم دیگر هافبک های 
رئال مادرید را به چالش بکشد.

روزنامه موندو
MUNDO
این طور با آنسو امضا شد

آنسو فاتی زمانی در آکادمی 
سویا عضویت داشت و باشگاه 
بارسلونا او را در ده سالگی کشف 
کرد.

؟؟

محمود کریمی کمک نویدکیا شد

بازیکن پیشین ســپاهان و هم بازی محرم نویدکیا در دهه۸۰ 
به عنوان دستیار سرمربی تیم فوتبال سپاهان معرفی شد. چند 
روز پیش بود که محرم نویدکیا از پیشنهاد خود برای استفاده 
از محمود کریمی در کادر فنی طلایی پوشــان حرف زد و از او 
خواست تا این پیشنهاد را قبول کند. مهاجم پیشین سپاهان 
روز گذشته ســرانجام به این درخواست نویدکیا جواب مثبت 
داد و رسما کارش را با این تیم آغاز کرد. کریمی آخرین مرتبه 
در لیگ شانزدهم دستیار زلاتکو کرانچار بود، ولی پس از پایان 
هفته بیست ویکم که با شکست طلایی پوشان مقابل سپیدرود 
در رشت خاتمه یافت، این چهره نیز به  همراه کرانچار از سمت 
خود اســتعفا کرد. محمود کریمی که از سال ۱۳۷۹ تا ۱۳۸۸ 
سابقه حضور در پیشانی خط حمله سپاهان را دارد و نمایش های 
او از خاطر هواداران این تیم پاک شــدنی نیست، پیش شرطی 
برای بازگشت به سپاهان مطرح کرده و آن هم داشتن یک کادر 

فنی قوی در کنار سرمربی تیم است.

رونمایی از ۴ گزینه سعادتمند 
برای  سرمربیگری استقلال

مدیرعامل باشگاه استقلال نام ۴ ســرمربی را برای بررسی به 
هیئت مدیره تحویل داده است. احمد سعادتمند، مدیرعامل 
باشگاه استقلال، اعلام کرد که به زودی و احتمالا ظرف یکی دو 
روز آینده، سرمربی جدید این تیم انتخاب و معرفی می شود. 
شنیده ها حاکی از آن اســت که ســعادتمند طی نامه ای به 
هیئت مدیره اســتقلال، گزینه های خود را برای هدایت این 
تیم به اعضا معرفی کرده است که به نظر می رسد گزینه های 
او خارج از این فهرســت چهارنفره نیست. شــنیده می شود 
الکساندر نوری، جواد نکونام، محمود فکری و امیر قلعه نویی، ۴ 
گزینه نهایی سعادتمند برای هدایت استقلال هستند که گفته 
می شود یکی از آن ها در نهایت جانشین فرهاد مجیدی خواهد 
شد. البته این طور که از شواهد پیداست، نوری به عنوان گزینه 
اصلی مطرح است و اگر توافقی صورت نگیرد، باشگاه به دنبال 
سایر گزینه ها خواهد رفت. به زودی جلسه هیئت مدیره استقلال 
در این زمینه برگزار می شود تا تکلیف نهایی مشخص شود. نکته 
جالب توجه اینجاست که از بین این گزینه ها فقط الکس نوری 
بدون تیم اســت و ســایر مربیان در تیم های دیگر مشغول به 
فعالیت هستند. با این شرایط باید منتظر ماند و دید در نهایت 

چه اتفاقاتی روی نیمکت آبی پوشان پایتخت رخ می دهد.

رد پیشنهاد سنگین یونایتد برای فاتی

بارسلونا اخیرا پیشــنهاد درخورتوجه باشگاه منچستریونایتد 
برای خرید آنسو فاتی، پدیده جوان این تیم، را رد کرده است. 
آنسو فاتی در حال حاضر موفق شده در نیوکمپ خود را به عنوان 
یک اســتعداد طلایی مطرح کند و روز به روز نزد هواداران تیم 
کاتالان محبوب تر شــود. در چنین شــرایطی است که رادیو 
کاتالونیا می گوید پیش از آنکه باشــگاه بارسلونا قرارداد آنسو 
فاتی را تمدید و خیال خودش را از بابت ماندگار شدن این پدیده 
راحت کند، منچستریونایتد با پیشنهادی ۱۵۰میلیون یورویی 
به سراغ بارسا آمده و خواهان انتقال فاتی به اولدترافورد است. 
منچستریونایتد بعد از رد پیشنهادش ابتدا به بارسا اعلام کرده 
که حاضر است بند آزادسازی قرارداد فاتی را فعال کند؛ بندی 
که یونایتد گمان می کرد ۱۷۰میلیون یــورو ارزش دارد، اما 
مدیران بارسا به یونایتدی ها اطلاع دادند که اطلاعاتشان قدیمی 
است و بند آزادسازی آنسو در حال حاضر به ۴۰۰میلیون یورو 
افزایش داده شده است! طبق ادعای باشگاه بارسلونا، قرارداد 
فاتی می تواند یک طرفه و تا ۲۰۲۴ تمدید شود، ولی ژرژ مندس 
که به تازگی مدیر برنامه های فاتی شده، ادعایی دیگر دارد این 
مدیربرنامه پرتغالی مشهور معتقد است که بارسلونا باید با وی 
مستقیما وارد مذاکره شود و نمی تواند یک طرفه قرارداد موکلش 
را تا  سال۲۰۲۴ تمدید کند؛ اختلاف نظری که به نظر می رسد 

به زودی باعث ایجاد حاشیه هایی جدید خواهد شد.

آندره آ پیرلو
مربی ایتالیایی

در لحظات دشوار، 
شخصیت تیم نمود پیدا 
می کند. ما با تمرکز کامل به 
استقبال یکشنبه می رویم

سرمربی جوان یوونتوس 
در دومین گام، با نتیجه ۲ بر۲ 
مقابل رم متوقف شد.

بارسلونا
آبی و اناری ها

رونالد کومان و آنسو فاتی؛ 
آغاز یک عصر جدید

صفحه رسمی باشگاه 
بارسلونا با انتشار این 
تصویر از شروع یک 
رنسانس جدید در این تیم 
خبر داد.

کیلیان امباپه
ستاره فرانسوی

اسپایدر من

جوان اول این روزهای خط 
حمله پاری  سن ژرمن، در 
آخرین بازی این تیم ۲ پاس 
گل برای هم تیمی هایش 
ساخت.

فن دایک
مدافع هلندی

عصر   به خیر!

مدافع بلندقامت 
لیورپولی ها در جریان 
پیروزی ۳ بر۱ این تیم برابر 
آرسنال، عملکرد قابل قبولی 
از خود به نمایش گذاشت.

پرینس بواتنگ
مهاجم غنایی

رسمی شد! شاید 
سخت  ترین چالش 
دوران بازی من است، اما 
نمی توانم برای شروع کار 
صبر کنم. فورزا مونزا

کوین پرینس بواتنگ، 
مهاجم سی و سه ساله غنایی، 
از فیورنتینا راهی مونزا، 
باشگاه سیلویو برلوسکونی 
در سریB فوتبال ایتالیا 
شد.

افشاگرى خداداد؛ برخى مديران 
در دلالى  ها دست دارند

عزیزی: مدیران ناآگاه فقط به دنبال این هستند که بمب بترکانند!

کشورمان  فوتبال  وضعیت 
این روزها چندان تعریفی ندارد؛ 
از قیمت های نجومی بازیکنانی 
که برای بازی کردنشان در 
سطح اول فوتبال ایران هم 
شک و تردیدهایی وجود دارد تا 
مشکلات بزرگ سرخابی  های 
پایتخت. خداداد عزیزی، پیش کسوت 
روز  کشورمان،  فوتبال  مشهدی 
گذشته در مصاحبه ای مفصل نسبت به 
داستان ها و حواشی این روزهای فوتبال 

ایران صحبت کرد.
 انتخاب ها فنی نیست

خداداد درباره انتخاب مربیان جوانی 
چون محرم نویدکیا و مهدی رحمتی 
گفت: بیشتر انتخاب ها در تیم های 
فوتبال فنی نیست. مربیانی داریم که 
تیم اوت می کنند یا عملکرد ضعیفی 
تیم  دوباره  بعد  فصل  ولی  دارند، 
می گیرند. این نشان می دهد انتخاب ها 
دلیل فنی ندارد. بیشتر انتخاب ها در 
فوتبال ما با رابطه گری است. چند 
مربی هستند که در همه تیم ها به جز 
استقلال، پرسپولیس و سپاهان کاندیدا 
هستند. این مربیان هیچ کارنامه ای 
ندارند. در چنین شرایطی چه انتقادی 
به انتخاب امثال نوید کیا و رحمتی 

وارد است؟
  مدیران غیرفوتبالی، مشکلات زیادی

را برای فوتبال به وجود آورده اند
خداداد عزیزی درباره وضعیت فوتبال 
ایران معتقد است: فوتبال ایران به 
دست مدیرانی افتاده است که مشکلات 
زیادی به وجود آورده اند و خیلی از آن ها 
ورزشی نیستند. این ها حتی مشاوران 
ورزشی ندارند؛ در حالی که در همه جای 
مدیران  و  مالکان  بزرگ ترین  دنیا 
فوتبال از تخصص مدیران در جهت 
پیشبرد اهداف باشگاهشان استفاده 
می کنند. پیش کسوت فوتبال ایران 
ادامه داد: حمیداوی تیمی خصوصی 
دارد و هیچ انتقادی به او نیست، چون 
از جیب خودش هزینه می کند. وقتی 
مدیران فوتبال بدون توجه به کارنامه 
مربی تیمش را به او می دهد، چرا باید 

از انتخاب مربیان جوان ایراد گرفت؟ 
حداقل رحمتی و نوید کیا عقبه ای 
در فوتبال دارند که می توانند به آن 
ببالند، ولی برخی مربیان که در لیگ 
ایران فعالیت می کنند، هیچ کارنامه ای 
ندارند و اصلا فوتبال بازی نکرده اند، 
اما دائما کاندیدای این تیم و آن تیم 
هستند. من نمی دانم ملاک مدیران 
فوتبال برای این انتخاب ها چیست؟ 
عزیزی در پاسخ به این سؤال که دلیل 
تداوم حضور برخی مربیان نا کار آمد در 
فوتبال ایران چیست، گفت: این سؤال را 
مدیران فوتبال باید پاسخ دهند نه من! 
ما مدیرانی داریم که فوتبالی نیستند 
و خیلی هم ادعا دارند. انتخاب هایی 
می کنند که واقعا عجیب است، ولی کار 
خودشان را می کنند و هیچ اتفاقی هم 
رخ نمی دهد. در دنیا بزرگ ترین مدیران 
هم مشاورانی دارند و با استفاده از دانش 
و تخصص آن ها انتخاب می کنند، ولی 
اینجا انتخاب ها تخصصی نیست، یا 
بر اساس رابطه  یا  بر اساس دستورات 

مدیران دولتی است.
  مدیران ناآگاه و برخی مدیران دولتی

قیمت بازیکنان را بالا برده اند
به وجود آمده  تورم  درباره  عزیزی 
در مورد قیمت بازیکنان فوتبال نیز 
گفت: دلیل  وجود برخی قیمت های 
کاذب در قرارداد بازیکنان، مدیران 
ناآگاه و برخی مدیران دولتی هستند. 
و  بترکانند  بمب  آن ها می خواهند 
خودی نشان دهند، در نتیجه به نتیجه 
کارشان فکر نمی کنند. پول برخی هم از 
بودجه دولت تأمین می شود، در نتیجه 
مدیران دغدغه ای برای قرارداد بستن 
ندارند، چون پول برایشان بی ارزش 
شده است. در چنین شرایطی گاهی 
به بازیکنان مبالغی پرداخت می کنند 
که ارزش واقعی ندارد. در نتیجه 
همین قرارداد ها ست که چندی بعد، 
بازیکنان با طلب های زیاد از باشگاه 
شکایت می کنند. پیش کسوت فوتبال 
کشورمان که قانون عدم استفاده از 
بازیکنان خارجی را دلیل این تورم 
نمی داند، تصریح کرد: قوانین ربطی 

به قیمت ها ندارد. مگر سال قبل این 
قانون وضع شده بود؟ همان زمان هم 
قرارداد های گران قیمت بسته شد. 
از طرفی تقصیر بازیکن هم نیست، 
چه کسی از پول بیشتر بدش می آید؟ 
در  باید  که  هستند  مدیران  این 
چنین مواقعی مدیریت کنند. همه جای 
دنیا به همین شکل است. کارشناسانی 
بازیکنان را ارزیابی می کنند و بر اساس 
قیمت واقعی بازیکن به او پیشنهاد 
می دهند، ولی در فوتبال ما دلال ها 
تیم می بندند. در نتیجه هر چه قرارداد 
بیشتری  درصد  ببندند،  بالاتری 
می گیرند؛ از این رو به فکر تنظیم بازار 
نیستند. متأسفانه برخی مدیران نیز در 

این قرارداد ها دست دارند.
 یحیی راه درستی را رفته است

عزیزی با اشاره به موفقیت های تیم 
پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا 
خاطرنشان کرد: تلاش گل محمدی و 
شاگردانش قابل تقدیر است و عملکرد 
خوبی داشتند. امیدوارم با همین فرمان 
به کارش ادامه دهد. گل محمدی برای 
چنین روز هایی بود که بعد از قهرمانی 
از وضعیت موجود این باشگاه گله 
کرد. تلاش های او نتیجه داد و به نظر 
می رسد راه درستی را رفته است. تیمی 
که قهرمان می شود، باید بتواند بازیکنان 
کلیدی خود را حفظ کند و نفرات بهتری 

بگیرد تا از مسیر قهرمانی خارج نشود.
  استقلال از تصمیمات مدیران

دولتی اش لطمه می بیند
خداداد عزیزی در پایان صحبت هایش 
به وضعیت باشگاه استقلال هم اشاره 
کرد و گفت: از جزئیات اتفاقاتی که 
برای فرهاد مجیدی در این تیم رخ داد، 
خبر ندارم؛ ولی می دانم این تیم نیز از 
تصمیمات اشتباه مدیران دولتی لطمه 
خورد. استقلال ۲ مهره ارزشمند به نام 
شفر و استراماچونی را از دست داد. این 
دو نه تنها به استقلال بلکه می توانستند 
به فوتبال ایران کمک کنند. متأسفانه 
مدیران استقلال با مدیریت ناصحیح، 
این ۲نفر را از دست دادند. ضربه این 

اتفاق را هم در لیگ و آسیا دیدیم.
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احسان سرفرازی
  e.sarfarazi@shahraranews.ir

مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا از ســاعت ۲۱:۱۵ امشب با جدال 
تیم هــای پرســپولیس و پاختاکــور 
در غرب آســیا به پایان می رســد. ۹ 
مهر به نوعی سالروز شــروع رنسانس 
پرسپولیس نیز محســوب می شود. ۵ 
سال پیش بود که کاپیتان با اخلاق این تیم برای 
همیشه زمین های فوتبال را ترک کرد و آسمانی 
شد. از همان روز بود که بازیکنان و کادر فنی این 
تیم هم  قسم شدند تا یک دوران طلایی را برای 
این تیم رقم بزنند که انصافــا در این راه موفق 
هم بودند. امشــب اما شــاگردان گل محمدی 
باید در برابر تیمی قرار بگیرند که پیش تر و در 
همین دوره از رقابت  ها، ۲ نماینده کشورمان را 
از گردونه رقابت ها حذف کرده است. پاختاکور 
در دور گروهــی و در ۲ بازی رفت و  برگشــت، 
شهرخودروی مشهد را شکست داد و در مرحله 
قبلی هم با حذف اســتقلال راهی یک چهارم 
نهایی شد. صفحات مجازی این باشگاه از چند 
روز پیش کری های زیادی برای سرخ پوشــان 
کشورمان خوانده اند و به نوعی منتظر هت تریک 

این تیم در حذف باشگاه های ایرانی هستند.
پاختاکور تیمی قدرتمند و منســجم است که 
مهاجمان خطرناکــی چون دراگان ســران و 
ماشاریپوف دارد. کنترل این خط حمله زهردار 
کار آسانی نخواهد بود. سرمربی تیم هم به کرونا 
مبتلا شده و دســتیار هلندی اش در ۲ مسابقه 
گذشته در غیاب این ســرمربی تیم را به  خوبی 
هدایت کرده اســت؛ با این حال شاید سرمربی 
اصلی تیم در دیدار با پرسپولیس روی نیمکت 

تیمش حاضر شود.
پرسپولیس اما با انگیزه های متفاوت و بیشتری 
مقابل پاختاکور قرار می گیرد. اولین انگیزه اش، 
صعود به مرحلــه نیمه نهایی و فینال اســت و 
به  همین دلیل بازیکنان سرخ پوش ایرانی قطعا 
باید مثل بازی با السد بدون ادعا ولی با تعصب 
تمام در میدان حاضر شوند؛ همان تعصبی که 
در بازی با الســد باعث شد سرشــان را جلوی 
توپ و پــای بازیکنان قطــری بگذارند. قطعا 
دانش فنی گل محمدی و دستیارانش به همراه 
آنالیز خوب  می  تواند یکی از عوامل اصلی برای 

موفقیت پرسپولیس در بازی با پاختاکور باشد. 
گل محمدی در ۲ بازی با شارجه امارات و السد 
قطر نشان داد که قدرت بازی خوانی بسیار خوبی 
دارد و می تواند تیمــش را به خوبی از نظر فنی 

هدایت کند.
 پرسپولیس در حسرت برد برابر پاختاکور

پرســپولیس بــرای حضــور در مرحله بعدی 
لیگ قهرمانان آســیا درحالی بــه حکم قرعه 
باید به مصــاف پاختاکور ازبکســتان برود که 
پیش  از این ۳ بار در ســال های ۲۰۱۹ (۲ دیدار 
رفت و برگشــت) و ســال ۱۳۸۱ برابر این تیم 
ازبک به میدان رفته و ماحصل این ۳ دیدار، یک 
تساوی و ۲ شکست برای سرخ ها بوده است. حالا 
پرســپولیس یحیی گل محمدی امیدوار است 
با برد برابر این تیم عــلاوه بر صعود به دور بعد، 
برای اولین بار مقابل این نماینده ازبکستان طعم 

پیروزی را بچشد.
 معمای سیامک

تیم ازبک برای این بازی محــروم و مصدومی 
ندارد، اما یحیی گل محمدی از حضور سیامک 

نعمتی در این بازی محروم اســت. شماره ۸۸ 
سرخ ها که در بیشتر پســت  ها برای این تیم به 
میدان رفته اســت، در بازی قبلی و با تصمیم 
اشــتباه داور از زمین مســابقه اخراج شــد و 
پرسپولیسی ها امیدوارند AFC دست کم یک بار 
بی طرفی اش را به تیم  های ایرانی نشان دهد و 
کارت قرمز این بازیکن را مانند مهدی بن عطیه 

ببخشد.
  پاداش ٢٢میلیارد تومانی در انتظار

سرخ پوشان
برتری پرسپولیس برابر پاختاکور و صعود این 
تیم به مرحله بعدی این بازی ها، حساب بانکی 
سرخ پوشــان را به طور قابل ملاحظه ای شــارژ 
خواهد کرد. شاگردان گل محمدی تااینجای کار 
۴ پیــروزی در مقابل التعاون (۲ بار)، الســد و 
الشــارجه به دســت آوردند که همین بردها 
رقم ۲۰۰هزار دلار را برایشان به همراه داشت. 
همچنین صعود از مرحله گروهی و یک هشتم 
نهایی آن هــا را صاحب ۲۵۰هــزار دلار کرد تا 
به همراه ۱۰هزار دلار از تساوی برابر الشارجه، 

رقم درآمد آن ها به ۴۶۰هزار دلار برســد. حالا 
اگر پرسپولیس بتواند پاختاکور را شکست دهد، 
۵۰هزار دلار بابت پیروزی و ۲۵۰هزار دلار بابت 
حضور در مرحله نیمه نهایی به دست می آورد 
تا مجموع درآمدزایی اش ۷۶۰هزار دلار شود ؛ 
رقمی که البته در صورت صعود به فینال لیگ 
قهرمانان آسیا تا ۲٫۸میلیون دلار افزایش خواهد 
یافت و سرخ ها را با وضعیت بسیار خوبی مواجه 
خواهد کــرد. باتوجه به نــرخ دلار در بازار آزاد 
(تقریبا ۲۹هزار تومان)، اگر پرسپولیس پاختاکور 
را شکست دهد، میزان درآمدزایی اش از لیگ 
قهرمانان ۲۰۲۰ دســت کم ۲۲میلیارد تومان 

خواهد شد.
 گل محمدی: به سادگی حذف نمی شویم

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از 
بازی با پاختاکور ازبکســتان حضور یافت و در 
ابتدای صحبت هایش برای آروالادزده، سرمربی 
گرجســتانی پاختاکور، آرزوی موفقیت کرد و 
همچنین یک روز مانده به ســالگرد درگذشت 
کاپیتان پرسپولیس هادی نوروزی، به خانواده 

او تســلیت گفــت. گل محمــدی در ابتدای 
صحبت هاش گفــت: بازیکنان تیــم از هادی 
نوروزی الهام زیادی گرفتند و ان شاءا... روحش 
شاد باشــد. بازی خیلی حساســی را در پیش 
داریم و با سختی زیادی به این مرحله رسیدیم و 
حاضر نیستیم راحت از این مرحله بگذریم. بازی 
خیلی سختی مقابل الســد که یکی از بهترین 
تیم های این دوره مسابقات بود، انجام دادیم و 
انرژی زیادی را برای صعود صرف کردیم. الان 
انگیزه مان چندین برابر شده است. شاید خسته 
باشیم، اما از لحاظ روحی روانی آماده هستیم. 
وی در ادامه افزود: مقابل تیمی بازی می کنیم که 
یک روز بیشتر استراحت کرده و از لحاظ بدنی 
آماده اســت. از نظر فنی هم فوتبال ماشینی و 
خوبی را ارائه می دهد. مطمئنا بازی راحتی برای 
ما نخواهد بود و انگیزه بیشــتری هم نسبت به 
بازی های قبل باید داشته باشیم تا پیروز مسابقه 
شــویم. باید خوب مبارزه کنیم و بجنگیم تا از 
این مرحله هم عبور کنیم. سرمربی پرسپولیس 
درباره وضعیت ذهنــی بازیکنانش اظهار کرد: 
فوتبال بالا پایین زیاد دارد. در یک بازی ممکن 
است گل بزنیم و گل بخوریم. ما در لیگ خودمان 
ده نفره هم شــدیم و با اختلاف ۲ گل هم عقب 
بودیم، اما در نهایت توانســتیم بازی را با ۳ گل 
ببریم. بچه های ما از نظر ذهنی در وضعیت خوبی 
هستند و می توانند هر نتیجه ای را برگردانند. 
بازیکنان ما قبــلا ثابت کرده انــد و باید از نظر 
ذهنی آماده هر اتفاقی باشند و درجهت جبران 
آن واکنش های خوبی نشــان دهند و بتوانند 
نتیجه را برگردانند. یحیی گل  محمدی درباره 
خستگی تیمش گفت: مسائل فوتبالی بخشی از 
فوتبال است، اما مسئله روحی روانی و انگیزه ای 
هم بخش مهم تری است که خوشبختانه ما آن 
را زیاد داریم. نتایج گذشته نمی تواند تضمینی 
باشــد که آینده رقم بخورد و اینکه بازی قبلی 
را برده اند، نمی تواند برد بازی فــردا (امروز) را 
تضمین کند. ما توانســتیم با یکدیگر همدل 
باشــیم و حرف های زیادی برای گفتن داریم و 
هیچ وقت از برد خسته نمی شویم؛ چون هر بازی 
شرایط متفاوتی دارد. دعای ۴۰میلیون هوادار 
و انرژی مثبت آن ها پشت ماســت و ان شاءا... 
بتوانیم شادشان کنیم و در نهایت نتیجه خوبی 

بگیریم.

مطهرى را مى بخشم
اما او بايد بزرگ شود!

نامجومطلق: اگر بازیکنی قلیان کشیده، سعادتمند باید اسم بیاورد
مجیـد نامجومطلـق، سـرمربی تیـم فوتبـال اسـتقلال 
تهـران، تأکیـد کـرد کـه بازیکن سـالاری در ایـن تیـم 
ضربـه شـدیدی در سـال های اخیـر بـه اسـتقلال زده 
اسـت. نامجومطلق درباره حذف اسـتقلال از مسـابقات 
لیگ قهرمانان آسـیا گفت: در شـرایط سـختی هدایت 
اسـتقلال را قبـول کـردم. مـن به خاطـر نـام بـزرگ 
اسـتقلال ایـن مسـئولیت را قبـول کـردم و منتـی هم 
نمی گذارم، چون همه ما مدیون اسـتقلال هسـتیم. در 
ایـن وضعیت سـخت باید به اسـتقلال کمـک می کردم 

و از این موضـوع نیز راضـی هسـتم. نامجومطلق 
در ادامـه حرف هایـش بـا اشـاره بـه اسـتوری 
جنجالـی ارسـلان مطهـری و اینکـه مهاجـم 
آبی پوشـان گفتـه بـود نامجومطلـق و صالح 
مصطفوی را نمی بخشـد، خاطرنشـان کرد: 
مـن به هیچ عنـوان دوسـت نـدارم در مورد 
شـاگردانم صحبـت کنـم و در این خصوص 
هـم به صـورت اسـتثنا حـرف می زنـم. من 

بابت ایـن موضوع متأسـف هسـتم. در 
گذشـته و هنگامی که شـیخ دیاباته 
و مهدی قائـدی به عنـوان ۲ مهاجم 
ثابـت اسـتقلال بـازی می کردنـد، 
مطهـری معمـولا ۱۵یـا ۲۰دقیقـه 
بـازی می کـرد، ولـی مـن در ۲ بـازی 
و در حالی کـه دیاباتـه و قائـدی هم در 

ترکیـب قـرار داشـتند، از مطهری 
ثابـت  بازیکـن  به عنـوان 

اسـتفاده کـردم و هرگـز 
انتظـار چنین رفتاری 
مطهـری  از  را 
نداشـتم. شـاید او 
از تعویـض خـودش 

ناراحـت شـده اسـت، 
ولـی مـا بازیکنـی را می بینیـم کـه 
در رده ملـی و باشـگاهی افتخـارات 
زیـادی دارد؛ امـا وقتـی در دقایـق 
آخـر می خواهـد به عنـوان بازیکـن 

تعویضـی وارد زمیـن شـود، کوهـی از انگیـزه اسـت 
و انـرژی مثبتـی بـه تیمـش می دهـد. نامجومطلـق 
نـم مطهـری دقیقـا از چـه چیـزی  افـزود: نمی دا
ناراحـت اسـت. او گفتـه اسـت مـرا نمی بخشـد، ولـی 
مـن ارسـلان را می بخشـم؛ چـون تمامـی بازیکنـان 
اسـتقلال مثل بچه های من هسـتند. یک فوتبالیسـت 
بـرای بزرگ شـدن شـاید مسـیر کوتاهـی را طـی کند، 
ولـی بزرگ مانـدن یـک مسـیر طولانـی اسـت کـه 
نیـاز بـه شـخصیتی بـالا و تفکراتـی حرفـه ای دارد. 
وی در پایـان حرف هایـش تأکیـد کـرد: یکـی از 
مشـکلات اصلـی اسـتقلال در چنـد سـال 
اخیر، بازیکن سـالاری بـوده و ایـن موضوع 
ضربـه شـدیدی بـه اسـتقلال زده اسـت؛ 
تا حدی کـه جلـوی موفقیت  هـای اسـتقلال 
را گرفـت که البتـه امیدوارم ریشـه کن شـود. 
وی خاطرنشـان کرد: آقای سـعادتمند درباره 
شـب زنده داری تعـدادی از بازیکنان 
و قلیان کشـیدن آن هـا صحبـت 
کردنـد و مـن معتقـدم کـه اگر 
ایـن موضـوع صحـت دارد و 
بازیکنـی قلیـان کشـیده ، بهتر 
اسـت کـه ایشـان اسـم ببرنـد 
شـود.  مشـخص  همه چیـز  تـا 
بازیکنـی کـه در تیمـی مثـل 
اسـتقلال بـازی می کنـد، قطعـا 
بایـد مسـائل حرفـه ای را رعایـت 
 ۳ نیـم سـاعت  کنـد. مـا نمی توا
نصفه شـب وارد اتـاق بازیکن شـویم 
تـا ببینیم چـه کار می کنـد. الان هم 
دوره جمع   کـردن گوشـی ها تمـام 
شـده اسـت و  بیشـتر بازیکنـان 
دو سـه تلفن همـراه بـا خودشـان 
دارند. واقعیـت این اسـت که من 
ندیدم بازیکنی قلیان بکشـد و اگر 
آقـای سـعادتمند چیـزی دیـده، 

بهتـر اسـت اسـم ببـرد.
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پخش زندهساعتبازی های مهم فوتبال امروز

لیگ قهرمانان آسیا - یک چهارم نهایی

-۱۷:۱۰النصرعربستان - الاهلی عربستان

-۲۱:۱۵پرسپولیس - پاختاکور

اسپانیا - لالیگا

-۲۰:۳۰اوئسکا - اتلتیکومادرید

-۲۳:۰۰رئال مادرید - وایادولید

ایتالیا - سری آ

-۱۹:۳۰بنونتو - اینتر

EFL Cup - جام اتحادیه انگلیس

-۲۱:۱۵برایتون - منچستریونایتد

-

-

ملاقات با گربه سياه!
سرخ پوشان امشب به مصاف تیمی می روند که هرگز موفق به شکست آن نشده اند

نمی گذارم، چون همه ما مدیون اسـتقلال هسـتیم. در 
ایـن وضعیت سـخت باید به اسـتقلال کمـک می کردم 

و از این موضـوع نیز راضـی هسـتم. نامجومطلق 
در ادامـه حرف هایـش بـا اشـاره بـه اسـتوری 
جنجالـی ارسـلان مطهـری و اینکـه مهاجـم 
آبی پوشـان گفتـه بـود نامجومطلـق و صالح 
مصطفوی را نمی بخشـد، خاطرنشـان کرد: 
مـن به هیچ عنـوان دوسـت نـدارم در مورد 
شـاگردانم صحبـت کنـم و در این خصوص 
هـم به صـورت اسـتثنا حـرف می زنـم. من 

بابت ایـن موضوع متأسـف هسـتم. در 
گذشـته و هنگامی که شـیخ دیاباته 
۲و مهدی قائـدی به عنـوان ۲و مهدی قائـدی به عنـوان ۲ مهاجم 
ثابـت اسـتقلال بـازی می کردنـد، 
مطهـری معمـولا ۱۵یـا ۲۰دقیقـه 
۲بـازی می کـرد، ولـی مـن در ۲بـازی می کـرد، ولـی مـن در ۲ بـازی 
و در حالی کـه دیاباتـه و قائـدی هم در 

ترکیـب قـرار داشـتند، از مطهری 
ثابـت  بازیکـن  به عنـوان 

اسـتفاده کـردم و هرگـز 
انتظـار چنین رفتاری 
مطهـری  از  را 
نداشـتم. شـاید او 
از تعویـض خـودش 

ناراحـت شـده اسـت، 
ولـی مـا بازیکنـی را می بینیـم کـه 
در رده ملـی و باشـگاهی افتخـارات 
زیـادی دارد؛ امـا وقتـی در دقایـق 
آخـر می خواهـد به عنـوان بازیکـن 

ولـی بزرگ مانـدن یـک مسـیر طولانـی اسـت کـه 
نیـاز بـه شـخصیتی بـالا و تفکراتـی حرفـه ای دارد. 
وی در پایـان حرف هایـش تأکیـد کـرد: یکـی از 
مشـکلات اصلـی اسـتقلال در چنـد سـال 
اخیر، بازیکن سـالاری بـوده و ایـن موضوع 
ضربـه شـدیدی بـه اسـتقلال زده اسـت؛ 
تا حدی کـه جلـوی موفقیت  هـای اسـتقلال 
را گرفـت که البتـه امیدوارم ریشـه کن شـود. 
وی خاطرنشـان کرد: آقای سـعادتمند درباره 
شـب زنده داری تعـدادی از بازیکنان 
و قلیان کشـیدن آن هـا صحبـت 
کردنـد و مـن معتقـدم کـه اگر 
ایـن موضـوع صحـت دارد و 
بازیکنـی قلیـان کشـیده ، بهتر 
اسـت کـه ایشـان اسـم ببرنـد 
شـود.  مشـخص  همه چیـز  تـا 
بازیکنـی کـه در تیمـی مثـل 
اسـتقلال بـازی می کنـد، قطعـا 
بایـد مسـائل حرفـه ای را رعایـت 

نیـم سـاعت  کنـد. مـا نمی توا
نصفه شـب وارد اتـاق بازیکن شـویم 
تـا ببینیم چـه کار می کنـد. الان هم 
دوره جمع   کـردن گوشـی ها تمـام 
شـده اسـت و  بیشـتر بازیکنـان 
دو سـه تلفن همـراه بـا خودشـان 
دارند. واقعیـت این اسـت که من 
ندیدم بازیکنی قلیان بکشـد و اگر 
آقـای سـعادتمند چیـزی دیـده، 

بهتـر اسـت اسـم ببـرد.


